
Pitskun jääraportti 7.12. - (päivitetty 7.1.2024)

Lähetetty Palautteeni urheilukentän talvikunnossapidosta

7.12.2023
7.12 klo 16:30 jää röpelöisempi kuin edellis vuosina. 
Lumen ajolaatu myös huonompi.

9.12.2023
La 9.12.23 klo 14: Huonolaatuinen jää, ei aurattu, jäädytetty osittain, esim. ei 
kaukalon vierestä, jolloin kulku hankalaa.

9.12.2023

Tänään 9.12 klo 19.30-20.30. Kenttää ei oltu aurattu eikä jäähdytetty ainakaan 
pariin päivään. Pukukoppi visusti kiinni.
Taso huonontunut viime vuodesta.
[Nimi ja yhteystieto annettu]

9.12.2023

Viikolla 49 kentälle pääsi luistelemaan, mutta luistelukoppi oli valitettavasti 
kiinni, joten luistimia ei päässyt vaihtamaan lämpöiseen tilaan, wc:hen ei päässyt 
ja luistelutuet eivät olleet käytettävissä. Jään kunto oli myös paikoitellen 
vaarallisen huono: jää oli röpelöistä, epätasaista ja siellä oli teristä tulleita koloja.

9.12.2023 9.12. Noin klo 16. Ei oltu aurattu ainakaan kentän puolta. Kaukalossa en käynyt.

9.12.2023 Olisi mukavaa, jos olisi kunnossapitoa.

9.12.2023
Urheilukentän jää on edelleen todella surkeassa kunnossa. Kaukalon jään kunto 
tyydyttävä, etenkin reunat ovat hyvin muhkuraisia. Jäänhoito surkeaa ja koppi ei 
ole käytettävissä. Eikö olisi vaan helpointa unohtaa koko kentän jäädytys??

10.12.2023 Kenttä auraamatta, kunnossapito ala-arvoista kun vertaa Espooseen.

10.12.2023

Ajankohta 9.12.2023, klo 17:00
Jään hoitoa/jäädyttämistä ei ole tehty moneen päivään vaikka ilmat ovat suosineet. 
Nyt jää lumen peitossa ja lumen alla jää paikoittain vaarallisen kuhmurainen. 
Pukukopit eivät olleet käytössä. Mitkä ovat pukukopin aukioloajat arkisin ja 
viikonloppuisin? Mikäli kaupungilla ei ole resursseja pitää jäätä kunnossa ja 
koppia auki niin olisiko mahdollista siirtää jään hoito Pitäjänmäen Tarmolle kuten 
aikaisempina talvina? Heillä oli resursseja hoitaa jäätä ja pitää kopit auki 
innokkaille luistelijoille. Käsittääkseni kaupungin strategiaan kuuluu pitää 
kunnossa ja käytössä matalan kynnyksen lähiliikuntapaikkoja.
Terveisin
[Nimi annettu]

12.12.2023 Sunnuntaina 10.12. kenttä auraamatta ja pukukoppi kiinni.

14.12.2023 Su 10.12. n klo 15 täynnä lunta, vain pieni alue ihan ok kunnossa



14.12.2023

Pitskun kenttä ollut koko läntisen Pitskun helmi vapaamuotoiseen luisteluun ja 
pelailuun mutta nyt yhtä heikossa hapessa kuin muut stadin luonnonjääkentät. 
Ilmeisesti Helsinki haluaa, että käytetään Espoon huomattavan laadukkaita 
liikuntapalveluita

14.12.2023

Jää todella epätasainen. Valtava sääli päiväkotilapsille, jotka ovat säännöllisesti 
käyttäneet kenttää. Etenkin jos pukkarit ja luistelutuet puuttuvat, niin tuskinpa 
mikään alueen päiväkodeista pystyy käyttämään näin huonolaatuista jäätä. Siinä 
jää aika iso pala päiväkotien talven liikunta ja kulttuurikasvatistavoitteista 
toteutumatta. Todella lyhytnäköistä toimintaa kaupungilta.

15.12.2023
Huono jää jota ei ole aurattu hetkeen. Edellisillä vuosilla ollut paljon parempi, kun 
on tiennyt että jäätä jäädytetään päivittäin ja sitä aurataan.

15.12.2023 Viikonloppuisin koppi kiinni. Jään kunto selvästi heikompi kun edellisinä vuosina.

15.12.2023

Pitäjänmäen urheilukentän kuuluisi olla matalankynnyksen urheilu- ja 
kuntoilupaikka.. myös talvisin.
Meidän luistelukausi on niin lyhyt, että ehdottomasti jokainen päivä kun säät sallii, 
tulisi kentän olla luistelukuntoinen. Pitäjänmäen Tarmo on vuosia upeasti hoitanut 
kenttää. Miksi tälläinen järjetön päätös ottaa kenttä kaupungin hoidettavaksi, jos ei 
kerta kaupungilla ole resursseja kenttää hoitaa?!

Nyt kenttä kuntoon!!!!!

15.12.2023 Hyvän jään ylläpito tarkoittaa päivittäistä työtä. Tämä ei selkeästi tapahdu.

17.12.2023

Surkeassa kunnossa on. Kopin ovet kiinni eikä ole säännöllisesti aurattu.
Lähellä Espoon puolella on useampi tekojää (Vermo, Säteri ja Leppävaara). On 
uskomatonta että pitskulaiset lähetetään autokyydin päähän luistelemaan jolloin 
liikuntaa tekevät vain ne harvat joiden vanhemmat lapsiaan kuskaavat. Jos 
halutaan saada nuoret liikkumaan, pitäisi kävelymatkan päässä olla kunnon kentät. 
Pitskun kenttä ja Jyrkinkenttä ovat niin huonossa kunnossa eikä  Jyrkinkentällä 
edes koppia/maaleja tänä vuonna?!

22.12.2023

22.12 aivan luokatonta toimintaa kentän kunnossapidon suhteen. Kenttä aurattu, 
mutta penkit jätetty lumikasojen alle!? Ja jääkiekkomaalit kaukana hangessa nurin. 
Otin kuvat todisteeksi. Ihan oikeesti, pitääkö tästä kentästä kukaan huolta? 
Aiheuttaa vaan pahaa mieltä käyttäjille.

28.12.2023
Kenttää ei ole aurattu moneen päivään. Jäädytys kerran viikkoon. Ja kun kenttä 
jäädytetään on laatu erittäin huonoa. Vapaaehtoiset teki paremmin, kuin palkolliset 
työläiset!!!!

29.12.2023

27.9 klo 17-18 menimme kentälle. Valot oli päällä mutta kenttää ei oltu aurattu 
moneen tuntiin tai koko päivänä. Kiekolla ei voinut pelata. Kaukalossa on 
reunoilla jäämurskaa/hilettä lumen alla.



Surkea pettymys. Pukuhuoneista ei ole jäädytetty kunnon reittiä kentälle. Joten 
kamat pitää tänä vuonna vaihtaa kentän vieressä kun luistinsuojilla aika 
riskaabelia kävellä liukkailla pinnoilla. Kentällä ja kaukalossa ei uskalla luistella 
takaperin kun pelkää kaatuvansa railoon tai jäämurskaan tai kuoppaan. 

Olen käynyt lasten kanssa pitskun jäällä nyt viisivuotta putkeen. Tällä 
talvikaudella tämä kerta jäi viimeiseksi. Mennään ratikalla espoon puolelle missä 
pidetään jäästä parempi huoli.


